

Besluitenlijst van de vergadering van de commissie Ruimtelijk Domein d.d. 10 januari 2018.

Aanwezig:

De heer A.G.M. van de Wijdeven	voorzitter
De heer A.P.H. van der Aa	lid
De heer W.G.M. van Dijk	lid
De heer A.D.H. van Hoof	lid
De heer J.B.J.A.M. Hendriks	lid
De heer F.S.M. van Lierop	lid
De heer B. Swinkels	plv. lid
Mevrouw G.T. Buter	wethouder
De heer A.J.L. Meulensteen	wethouder
De heer F.P.A.C. van Zeeland	wethouder
De heer J. Sprengers	wnd. griffier

Afwezig:

De heer M.L.M. van Heijnsbergen	griffier
De heer F.M.J. Biemans	lid
De heer M.F.P.A. Junggeburth	lid

1. Opening.

De heer Swinkels vervangt de heer Junggeburth. De heer Biemans is afwezig. De heer Sprengers vervangt de heer Van Heijnsbergen.

2. Vaststelling van de agenda.

De commissie gaat akkoord met een andere volgorde van de agenda in verband met dubbele verplichtingen van wethouders.

3. Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 15 november 2017.

De besluitenlijst wordt vastgesteld conform het concept.

4. Ingekomen stukken en mededelingen.

De heer Hendriks valt het op dat de gemeente Gemert - Bakel niet ondertekend heeft voor het bereikbaarheidsakkoord. Hij vraagt waarom dit niet is gebeurd en wat dit betekent. Wethouder Van Zeeland merkt op dat alle 21 gemeenten ondertekend hebben. De heer Swinkels vraagt naar loslaten van de openingstijden van de Beekse brug. Laarbeek was daar niet bij. Waarom niet? Inzake de intentieovereenkomst valt het hem op dat er veel sluipverkeer in Lieshout is. Kunnen we nog inbreken in bundel-615? De heer Van Lierop merkt op dat het verkeer weer vastloopt bij de Beekse brug nu de openingstijden los gelaten zijn. Veel commissieleden geven de wethouders opdrachten mee voor verdere onderhandelingen. Men ervaart steeds meer onduidelijkheid wat er nu precies voor Laarbeek geldt. De heer Van der Aa mist de raadsinformatiebrief van 19 december.

Wethouder Van Zeeland beantwoordt de vragen. Hij zegt toe dat hij een verslag dat nog niet ontvangen is zal toezenden aan de commissie, nadat dit ontvangen is. Er vindt een discussie plaats over compensatie; waar, wanneer en hoeveel.

Er vindt een discussie plaats over de diverse proeven Rijkswaterstaat. Er is onduidelijkheid over het stappenplan voor Laarbeek. Er vindt een stevige discussie plaats over alles wat in het verleden met de bereikbaarheid wel of niet is bereikt. Diverse varianten, oplossingen en geldbedragen passeren de revue.

5. Presentatie ondernemersplan Blink.

Directeur Mark Vaal van Blink geeft door middel van een presentatie een toelichting op het ondernemersplan. Tussentijds en na afloop worden vragen van commissieleden beantwoord. De presentatie zal toegevoegd worden aan de vergaderstukken op iBabs. De heer Van Dijk spreekt zijn waardering uit over de presentatie.

6. Presentatie resultaten natuurmonitoring 2017.

De heer Michel Brands verzorgt een presentatie. Tussentijds worden vragen van commissieleden beantwoord. De presentatie zal toegevoegd worden aan de vergaderstukken op iBabs. De heer Van Lierop vraagt of er mogelijkheden zijn om round up gebruik te ontmoedigen. Nee, maar agrarisch realiseren zich steeds meer dat bijen e.d. van groot nut zijn voor hun planten. De heer Van Dijk vraagt naar venherstel.

7. Voorstel tot instellen van een 'reserve bereikbaarheidsagenda'.

De commissie adviseert de raad om het voorstel als hamerstuk te behandelen.

8. Kredietaanvraag werkbudget 2018 Bereikbaarheidsagenda.

De commissie adviseert de raad om het voorstel als hamerstuk te behandelen.

9. Voorstel tot vaststelling van het bestemmingsplan Pater Becanusstraat – Molenweg, Beek en Donk.

Bij de commissieleden van de fractie PNL bestaat enige onduidelijkheid over de reikwijdte van het voorstel en de financiële gevolgen. Wethouder Meulensteen merkt op dat dit allemaal in het verleden speelt en nu gaat het alleen om uitwerking van eerdere, door de raad gefiatteerde afspraken. Er blijft nog enige onduidelijkheid en daarom adviseert de commissie de raad om het voorstel als besprekingsstuk te behandelen.

10. Voorstel tot beschikbaarstelling van een krediet Herinrichting Oranjeplein, Mariahout.

De heer H. Hulsen spreekt in namens Zorg om het Dorp. Hij spreekt zijn waardering uit voor het plan. En in het bijzonder roemt hij de inzet van de heer J. van Wetten, planoloog gemeente.

De heer Van Lierop spreekt zijn waardering uit voor het plan. Ook de heer Swinkels deelt deze waardering. De inbreng van Zorg om het Dorp is daarbij van groot belang geweest. Hij vraagt naar de wijze van financiering van de kosten die nog niet geraamd zijn. De heer Van Dijk is

akkoord met het plan. Hij vraagt waar de pinautomaat komt en een standbeeld. Ontstaat er geen probleem met de kermis? Ontstaat er geen parkeerdruk, ook niet in de toekomst? De heer Hendriks informeert of Laarbeekse bedrijven het werk kunnen uitvoeren. Wordt ook de riolering aangepakt? De heer Van Hoof spreekt zijn waardering uit dat het plan bottom up is ontstaan. De heer Van der Aa hoopt dat door uitvoering van dit plan de verkeersoverlast opgelost wordt.

Wethouder Meulensteen dankt de inspreker en de leden voor de waardering voor het plan. Het krediet is voor de uitvoering van de inrichting van het plan. Rioleringswerk komt uit het rioleringsfonds. De kosten voor wegen komen uit onderhoud wegen. Werk met werk maken. Rekening is gehouden met de kermis. Er komen meer parkeerplaatsen dan nu. De kosten die buiten beschouwing worden gelaten zijn vallen binnen de post onvoorzien. Mocht dit ontoereikend zijn dan komt men terug naar de raad.

De commissie adviseert de raad om het voorstel als hamerstuk te behandelen.

11. Stand van zaken bouwplannen.

Wethouder Buter meldt de raadsinformatiebrief Brukelum-school. De schoolwoningen aan de Jan van Rixtelstraat worden omgezet tot woningen. De heer Hendriks betreurt de gevolgen van het besluit van de MR Brukelum-school. De wethouder informeert de commissie over het plan Kannelustweg en Klokkengieterij. De heer Van Dijk informeert naar de plannen aan de Heindertweg en de Brabantlaan. De heer Swinkels informeert naar Tiny-houses in Aarle-Rixtel. Wethouder Buter legt een en ander uit. Zodra de plannen concreter zijn, komt zij er op terug.

De heer Hendriks vraagt naar de houdbaarheid van zelfbouwoningen en verzoekt om de lijst 'bouwplannen' op te schonen. De heer Van Lierop informeert naar de voortgang van het plan Baverdestraat. Over de Baverdestraat lopen nog ontwikkelingen, zodra dit duidelijk is wordt de commissie geïnformeerd aldus wethouder Van Zeeland. De lijst zal opgeschoond worden. Kavels voor zelfbouwoningen zijn zoveel mogelijk voor inwoners die zelf gaan bouwen.

12. Stand van zaken bereikbaarheid Zuidoost Brabant.

In de volgende vergadering hoopt wethouder Van Zeeland meer duidelijkheid te hebben en dan komt hij daarop terug.

13. Stand van zaken intergemeentelijke / regionale samenwerking.

De heer Van Dijk merkt vanuit de raadstafel op dat het verslag er is en binnenkort komt dit aan de orde. Dit is ook in commissie Algemene Zaken aan de orde geweest.

14. Rondvraag.

De heer Van Hoof heeft een aantal vragen. In de Lankelaar is gesnoeid, maar is men halverwege gestopt. Er zou een andere ploeg komen, maar er is niets meer gedaan, hoe zit dit? Wethouder Meulensteen gaat dit navragen.

De groenstrook aan de Burgemeester Mostermanslaan is slecht gesnoeid. Wethouder Meulensteen is verbaasd. Eerst zou deze straat mee doen aan de groenstrijd en daarna heeft men zich toch afgemeld.

Over de Dorpstraat in Aarle-Rixtel zijn veel klachten over het trottoir. Wethouder Van Zeeland kijkt dit na en komt er op terug.

De heer Van der Aa vraagt hoe het zit met de Leonarduskerk. Wethouder Van Zeeland deelt mee dat het Kerkbestuur dit zelf zal/wil oplossen. Er zou een oplossing zijn, maar het kerkbestuur laat niets meer van zich horen.

De heer Swinkels vraagt of de fly-over uit de lucht is of niet? Helmond is tegen de fly-over, verwacht wordt dat deze niet doorgaat.

Vanuit meerdere partijen komen vragen over het kappen van een bosje aan de Laarweg in Aarle-Rixtel. Volgens wethouder Van Zeeland heeft de eigenaar dit gevraagd in het kader van het realiseren van een gewenste ontwikkeling bij de Schevelingse loop.

De heer Hendriks stelt dat er schade is geweest door een stroomstoring in het Broek. Hoe of wat? Dit zou een gevolg zijn van een capaciteitsprobleem van de beheerder leidingennet.

15. Sluiting.

De voorzitter sluit vervolgens de vergadering.

Aldus vastgesteld in de vergadering van 22 februari 2018.

De griffier,

De voorzitter,

M.L.M. van Heijnsbergen

A.G.M. van de Wijdeven